
Mötesprotokoll Skummeslövs Tennisklubb 2024-01-28 
Närvarande – Alf Nilsson, Björn Bernfeldt, Olof Selldén, Britt-Marie Andersson (Bitte), Richard 

Sandslätt 

Protokollförare 

Olof Selldén 

Justeringspersoner 

Britt-Marie Andersson 

Föregående protokoll 

Inga justeringar. 

Ekonomi – Resultatet för 2023 blev 365 419 kr. Det goda resultatet beror främst på minskade 

kostnader för personal. Ökade kostnader från tidigare år är består av ca 20 000 kr mer i avgifter till 

Matchi samt ca 10 000 kr mer till Svensk Tennis och Tennis Syd.  

Richard tar kontakt med Johan Sjögren på Tennis syd för att fråga vad vi kan få hjälp med. STK betalar 

cirka 40 000 kr/år till Svensk Tennis och Tennis Syd.  

Spel- och medlemsavgifter 2024 

Styrelsen kommer att föreslå oförändrade medlemsavgifter.  

Styrelsens reglerar kostnaden för tennisskolan och träningsläger. För år 2024 sätts avgiften till 

följande:  

Tennisskola: 100 kr/timmen (oförändrat) 

Träningsläger högsäsong: 150 kr/timme  

Träningsläger lågsäsong: 130 kr/timme 

Samtliga styrelsemedlemmar ska före 1/2 ge input till övriga styrelsen förslag till nya avgifter för 

uthyrning av banor för tennis och padel. 

 

Årsmöte 2024 

Till mötet ska kallelse gå ut minst tre veckor före mötet. På årsmötet presenteras föreningens 

verksamhets- och förvaltningsberättelse, inkomna motioner med styrelsens yttrande, 

verksamhetsplan med budget för 2024 samt att styrelsen presenterar förslag till medlemsavgifter. 

Samtliga dokument kommer att finnas tillgängliga senast en vecka före årsmötet. 

 

Styrelsen 2024 

Det har under 2023 saknats en styrelsemedlem, för omval är ordförande, Bitte, Richard och Sven. 

 

Frekvens styrelsemöte 



Under 2023 hade styrelsen fler möten än tidigare år. Som inriktning tänker styrelsen att vi har möte 

var annan månad, 6 styck per år.  

 

Sponsorer 

Björn frågar Wilson om sponsring för vindskydd. Alf jagar borstar till reducerat pris, 

uppmärksammade att vi behöver skicka ut fakturor för år 2024.  

 

Omläggning av plattor på anläggningen 

Det krävs att befintliga plattor skrapas på kanterna för att kunna läggas tillbaka. Söndagen 4/2 träffas 

styrelsen och frivilliga klockan 09.00 för att skrapa. För de som inte kan just det tillfället uppmanas 

alla att skrapa. 

 

Övrigt 

Björn har fått nätstolpar från drivan som vi eventuellt kan använda till att ersätta gamla som ska 

bytas. Oklart om de är anpassade för utomhusbruk, Björn undersöker. 

 

Nästa möte:  

17/3 2024 klockan 10.00, på Bread on butter.  

 

Vid protokollet 

Olof Selldén 

 

 

 

Mötets ordförande   Justeringsperson 

Alf Nilsson    Britt-Marie Andersson 

 


